## Opening Dates & Hours 展覽日期及開放時間

AsiaWorld-Expo • Hong Kong 香港・亞洲國際博覽館		
18 - 21 / 9 / 2023	1000 – 1800	
22 / 9 / 2023	1000 – 1700	

## Hong Kong Convention & Exhibition Centre 香港會議展覽中心

20 - 23 / 9 / 2023	1000 – 1800	
24 / 9 / 2023	1000 – 1700	

## Participation Fee 參展費用

• Shell booth (minimum of 9 square metres) includes partitions, carpet, fascia with company name, 1 table, 3 chairs, 2 spotlights and 1 waste basket 標準攤位 (最少 9平方米)包括:圍板、地氈、公司名牌、一張會議檯、三張椅子、



• Raw space is available with a minimum requirement of 36 square metres. 展位淨地最少預訂36平方米。

## Advertising & Sponsorship 廣告及贊助

Contact our international sales network to learn how to further enhance your company's exposure through JGW's Fair Directory, Visitor Guide, official website, onsite advertising and sponsorship, and other marketing

參展商可透過JGW的展覽會場刊、買家指南、官方網站、現場廣告和贊助,以及其他推 廣機會,進一步提高公司的知名度。立即聯繫我們的國際銷售團隊查詢詳情!

## Payment 付款方法

Crossed cheque / bank draft / telegraphic transfer should be made payable to: Informa Markets Asia Limited

A deposit equal to 50% of the total participation / advertising fee is required at the time of booking. The 50% balance should be paid on or before 1 June 2023. All payments are nonrefundable.

請於劃線支票,銀行本票或電匯抬頭書明:亞洲英富曼會展有限公司

參展商預訂攤位時必須繳交參展/場刊彩頁廣告費用的50%作為訂金,並需於2023年6 月1日或以前全數繳清餘額。

To protect you, your fellow exhibitors and our visitors, insurance cover to comply with the Conditions has been arranged on your behalf as a "Participating Exhibitor" under the Insurance Policy issued to Informa Markets Asia Limited. By providing satisfactory evidence of adequate alternative General Liability insurance cover, you will be entitled to a credit in respect of the insurance participation fee. See Condition 17 of the Conditions for details.

為了保障貴司作為參展商以及展會參觀人士的利益,符合Informa Markets Asia Limited合同條件的保險政策「參與的參展商」已為貴司安排並發給我司。在提供充份且 符合要求的一般責任險投保證據後,貴司將有權獲得參展保險費的抵免額。有關詳細信 息,請參見條件的第17條。

## Web Membership 網絡會籍年費

A one-off web membership fee of US\$350, which is irrevocable and nontransferable for JewelleryNet, is valid from 1 July 2023 to 30 June 2024. Any postponement or cancellation of the Event shall not affect the web membership subscription. Web membership fee entitles members to upload their company and product profile to their designated showroom as well as to take part the promotional activities for the Event. Clients of Informa's Hong Kong or Istanbul jewellery events who have paid in full and whose web membership is valid until 30 June 2024 are exempted from the web

不予取消及轉移的一次性JewelleryNet網絡會籍年費為350美元,由2023年7月1日起 至2024年6月30日止,有效期一年。展會的任何延期或取消均不會影響其網絡會員身 份,付費會員可上載公司簡介、產品資訊及參與網站的定期推廣活動。已繳付香港或伊 斯坦堡珠寶首飾展全費而其網絡會籍有效期至2024年6月30日之客戶,則無須再繳費 會籍年費。

For more information, please visit 詳情請瀏覽 https://JewelleryNet.com





Sales Network by Countries / Regions 銷售網絡遍全球各國及地區

## Hong Kong 香港

- **T** +852 3709 4991
- C Sales Department, Jewellery FairsE salesjgf@informa.com

- C Ms Ruby Hu
- E info-china@informa.com

- **T** +49 721 384 1881
- **C** Mrs Elizabeth Dobelmann
- E liz@dobelmann.com

## India 印度

- **T** +91 9821502287
- C Mr Pankaj Shende E pankaj.shende@informa.com

## Italy 意大利

- **T** +39 02 4851 7853
- **C** Mr Mauro Arati
- E info@studioarati.it

- **T** +81 3 5296 1020
- C Ms Hiromi Sakurai
- E info@japanjewelleryfair.com

### Korea 韓國

- **T** +82 2 6715 5400
- C Ms Sue Seo
  E Sue.Seo@informa.com

## Taiwan 台灣

- **T** +886 2 2738 3898
- C Ms Rita Hung
  info.sales.tw@informa.com

- **C** Mr Alongkorn Chanyangarm
- E alongkorn.c@informa.com

- T +90 549 4540027
- C Mr Volkan Adakan
- E Volkan.Adakan@informa.com

- **T** +1 347 906 4693
- C Ms Bonnie ChanE Bonnie.Chan@informa.com

## Organiser 主辦機構





**WORLD** HONG KONG 環球盛事 | 九月香港珠寶首飾展覽會

# CONNECTING THE **JEWELLERY WORLD**

連繫環球珠寶業界

18 - 22 / 9 / 2023

AsiaWorld-Expo · Hong Kong 香港・亞洲國際博覽館

20 - 24 / 9 / 2023

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心



The World's Number One Fine Jewellery Event 全球最大型珠寶展



## JGW returns to Hong Kong in September 2023

全球最大型珠寶展九月重返香港



Jewellery & Gem WORLD Hong Kong (JGW), popularly known as the September Hong Kong Jewellery & Gem Fair, is building up for its full return in 2023. With the easing of Hong Kong and mainland China's pandemic restrictions, the industry's No. 1 fine jewellery event is set to resume its original two-venue, product categoryspecific format.

The jewellery materials section of JGW will be hosted at the AsiaWorld-Expo (AWE) from 18 to 22 September while categories spanning finished jewellery, packaging solutions, tools & equipment, and jewellery industry-related technologies will be presented at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) from 20 to 24 September.

隨著香港及中國内地先後放寬防疫限制,全球最大型珠寶展 —— 環球盛事 |九月香港珠寶首飾展覽會(簡稱JGW)已準備就緒,在2023年強勢回歸!

展覽會將一如以往按產品分類,在兩個國際級場館舉行:聚焦珠寶材料的 展覽將於9月18至22日假亞洲國際博覽館舉行,而成品珠寶、包裝用品、工 具設備及相關技術等類別,則於9月20至24日在香港會議展覽中心展出。

## Why Exhibit? 為何參展?



• Reconnect with your existing customers and meet prospective clients 接觸新買家,並與固有客戶重新建立聯繫



• Show the jewellery world your latest products and what sets your business apart 向目標買家介紹您最新的產品,並展示您的優勢



• Identify trends that will shape and drive market demand in the all-important year-end selling season and beyond 掌握影響和推動年終銷售旺季及未來市場需求的因素和趨勢



 Benefit from Hong Kong's freeport status\* 受惠於香港的自由港地位"

\* In addition to not charging customs tariffs on general imports, Hong Kong does not impose valueadded tax or any other sales tax 除一般進口貨品不徵收關稅外,香港亦不徵收增值稅或任何其他銷售稅

## Signature Features 星級展館





## 寶石精品館

Renowned jewelers and dealers will present premium quality diamonds, coloured gemstones and pearls coveted by legacy brands and collectors.

聲名顯赫的珠寶商及經銷商將 呈獻珍貴稀有的鑽石、彩色寶石 及珍珠,讓世代傳頌的珠寶品牌 及收藏家引頸翹盼。





## CORE展館

Hong Kong's flagship jewellery manufacturers will showcase the worldclass craftsmanship and excellent service that the city is known for.

香港最具規模的旗艦珠寶生產 商,將展示香港聞名遐邇、匠心 獨運的工藝和專業殷勤的服務。





Prestigious powerhouses from around the world will showcase their exquisite designs, intricate craftsmanship, and some of the finest antique and estate jewellery pieces.

領先寰宇的珠寶商將展出非凡 的首飾設計及至臻完美的工藝, 還有各款頂級的古董精品。





A stylish showcase of the latest trends and inspirations in the world of luxury jewellery with a stellar line-up of worldclass brands and their exceptional collections.

匯聚環球奢華珠寶界的創意靈 感和潮流趨勢,展出世界級珠寶 品牌的瑰麗首飾系列。



JGW is celebrating its 40th edition in 2023! To commemorate this important milestone, the Jewellery World Awards (JWA) is taking on a unique theme to honour the exceptional achievements of 40 extraordinary individuals who have helped shape and continue to make a positive difference in the jewellery industry today. The awardees will be invited to participate in a high-profile seminar series at the fair.

JGW今年踏入第40屆!為彰顯這個重要里程碑JWA大獎今年將以特別的主題,向 40位表現卓越的菁英業者進行嘉許,表揚他們多年來致力塑造業界未來,並積極 推動行業革新。得獎者將獲邀出席於JGW期間舉行的一系列矚目研討會。



## Clear Product Sectorisation 展品井然有序

To make the fair easier to navigate and thus enhance business matching, JGW's quality exhibitors are grouped according to the products they offer. 展覽廳根據參展商的產品類別劃分為不同展區,讓買家更迅速地鎖定心儀產品,提升洽商機會,促成交易。



Jewellery mountings

首飾托件







Fashion jewellery 時尚首飾





Finished jewellery













銀飾

